
PRO Krokek 

VERKSAMHETSBERÄTTELSE FÖR ÅR 2022 

Styrelsen för PRO Krokek får härmed avge följande redogörelse för verksamhetsåret nr 69 som 

omfattar 1/1-31/12 2022. 

1. Kenth Johansson  Ordföranden 

Randi Carlsson  V.Ordförande. Studieorg 

Claes Blom  Kassör 

Inga-Maj Fröjd Fransson Sekreterare 

Margita Almtoft  Ledamot. KPR.FPR 

Pia Clashammar Blom Ledamot 

Birgitta ”Gittan” Chesterson Ledamot 

 

2. MEDLEMSANTAL 

Under året har två av våra medlemmar avlidet. Fem medlemmar har begärt utträde. Två 

medlemmar har bytt förening. Vi har fått sju nya medlemmar varvid vi vid årets slut var 146 

medlemmar. 

 

3. SAMMANTRÄDEN 

Styrelsen har haft 9 protokollförda möten. Vi har varit till Distriktet på konsumentträff och 

ordförande möte. SAM org har haft ordförandeträff och två andra träffar 

 

4. MÖTEN 

Två protokollförda möten. Årsmöte. Höstmöte. 

 

5. MEDLEMSTRÄFFAR 

Det har genomförts fyra träffar en har ställts in. 

 

6. FUNKTIONÄRSMÖTE 

Genomfördes den 30 augusti där vi avnjöt en räksmörgås och samtalade om vad som hänt 

under året. 

 

7. HEMSIDAN 

Hemsidan och Harald medlemsregister uppdateras kontinuerligt. 

 

8. KONTAKTKOMMITTÉN 

Uppvaktning sker numera med ett gratulationskort som  skickas till de som fyllt              80, 

85, 90 och 95 år. Det har under året uppvaktats 22 medlemmar. 

 

9. MEDLEMSVÄRVNING 

Svintuna marknad. Friluftsdag. 

 



 

10. FRISKVÅRD 

Promenad/stavgäng har samlats varje lördagsförmiddag för gemensam promenad. 

Boulesektionen: Det har under vår och höst spelats på vår egen bana två gånger i veckan. 

Det har genomförts Partävling och Klubbmästerskap. Vi har haft besök två gånger från Hjärt 

och Lungsjuka i Norrköping. Gemensamt vid Bouleplan, grillning, lunch, kräftskiva, soppa. 

Skötsel av banor, ogräsrensning och städning av tennisplans WC som vi utnyttjar. 

Arbetsuppgifterna har delats mellan medlemmarna. Några nya medlemmar har börjat att 

spela boule. Uppehåll under vintern. SPF har lånat banorna 1 gg/veckan. Medlemmarna har 

varit på en gemensam lunch vid Stavsjö Krog. Boulekommittén har bestått av Margita 

Almtoft, Gun-Britt Jonsson, Lennart Hällström, Gittan Chesterson, Kenth Johansson. En 

friluftsdag har ordnats. Se. 

 

11. AKTIVITETSKOMMITTÉN 

Har haft möte varje månad med förberedelser inför träffar och aktiviteter. Vid 

månadsträffar och höstmöte har det ordnats med smörgås och kaka. Årsmöte serverades 

smörgåstårta. Julfesten en jullandgång med dryck, kaffe och kaka. Grötfest med risgrynsgröt 

och skinksmörgås. Det har varit PUB kväller vid restaurang Delfinen under vår och höst. Vid 

Boulebanan anordnades en friluftsdag med tipspromenad, prova på boule mm. Föreningen 

bjöd på korv med bröd och kaffe, kaka. Lotterier har under året sponsrats från COOP, ICA, 

Apoteket, Stavsjö Krog m. flera. Bussutflykten till Vadstena fick ställas in för få deltagare. 

Fikautflykt blev i år till Löfsta slott. Lunchutflykten gick till Norsholm och Billes. En grillutflykt 

anordnades. Klädde midsommarstång vid Träffpunkten. 

 

12. KANSLI 

Har hållits öppet under delar av våren och under hösten, med uppehåll runt julhelgerna och 

under del av sommaren. Medlemmarna har här haft möjligheter att träffas, småprata och ta 

en kopp kaffe. Vi har också haft våra styrelsemöten och kören har övat här. Kenth Johansson 

med hjälp av Stina Enström skött om kansliet. Kent J  är även vår kontakt mot ABF.  

 

13. LOTTERIER 

Har förekommit vid Svintuna marknad. Vid våra träffar på Träffpunkten och vid vår 

friluftsdag.  

 

14. FONUS 

Ingen sammankomst eller kallelse till något möte. 

 

15. KPR. FPR 

Det har varit 13 möten och ett seminarie 

 

16. HOBBY 

Det har varit dåligt intresse, därför görs det ett uppehåll 

 



 

17. RESOR 

Äntligen blev resan till Norge av inställd pga pandemin. Det var med  8 medlemmar från PRO 

Krokek. Vi bodde tre nätter i Geil. Det blev en innehållsrik resa Hardangervidda, fjäll och 

fjordar. Ny Läs & Res resa till Värmland har varit 5 möten under hösten och fortsätter med 5 

möten under våren. Några från PRO Krokek har varit med på tre Cinderella båtresor varav 

ett var julbord. 

 

18 CIRKLAR 

PROpia kören under träffats under våren och hösten, 12 personer har deltagit. Ragne 

Nilsson har varit med och spelat dragspel. ABF har sponsrat med pärmar mm. Kören 

uppträdde med lucia vid grötfesten.  Läs & Res har samlats för att gemensamt läsa om 

Värmland.  

 

19 KONSUMENTVÄGLEDARE 

Det har genomförts en undersökning i våra två butiker i Krokek. Svaren inskickade till PRO 

Riks som ska göra en sammanställning. En konsumentträff har genomförts av Distriktet 

  

20 EKONOMI 

Den ekonomiska omfattningen redovisas i bifogade Balans och Resultatrapport. Resultatet 

föreslås överfört i ny räkning. 

 

21 SLUTORD 

Härmed har vi redogjort för verksamheten för år 2022. Styrelsen tackar alla medlemmar och 

funktionärer som under året hjälpt till för att ge alla en aktiv, kamratlig och trivsam tillvaro 

vid våra aktiviteter.  Även detta år har präglats av Pandemi men inte lika mycket som 

tidigare, men det har påverkat och blivit ett medlemstapp vid våra träffar, likaså att en del 

aktiviteter blev inställda. 

Vi ser fram mot ett nytt år 2023 och att fler medlemmar vill engagera sig i vår förening. Det 

är en kamratligt och socialt arbete, där man kan träffas och kan uppmuntra varandra. 

 

Styrelsen PRO Krokek  Kolmården januari 2023 

 

 

Kenth Johansson  Randi Carlsson Claes Blom 

 

 

Inga-Maj Fröjd Fransson Margita Almtoft 

 

 

Pia Clashammar Blom Birgitta”Gittan”Chesterson 


